
ورزش ایران

هندبالی ها در آخرین اردوی آسیا
ــرای قهرمانی  ــم ملی هندبال مردان بـ ــومین اردوی تیـ سـ
ــود.  ــر گرفته می شـ ــی المپیک، فردا از سـ ــیا و انتخابـ آسـ
مجید رحیمی زاده، سرمربی تیم ملی با برگشت از اردوی 
ــیون، کار را در آخرین اردو  ــالن فدراسـ عمان، فردا در سـ
ــروع می کند. علی رحیمی کازرونی، محمد سیاوشی،  شـ
ــعید برخورداری، مجتبی حیدرپور، رضا عزتی، یونس  سـ
ــا، آرمان  ــدری، محمدمهدی بهنام نیـ ــاد قلنـ آثاری، میـ
ــعودی، امیرعباس سلطانی، افشین  رحمانی، وحید مسـ
صادقی، شهاب صادق زاده، سامان بربط، مهران رهنما، 
ــارش طاهری،  ــری، کیـ ــار طاهـ ــی، کامیـ روح الله عادلخانـ
ــین کبیریان جو، محمدرضا اورعی و پویا نوروزی نژاد  یاسـ
ــینانی هستند که سرمربی تیم ملی در 5 روز آخر  اردونشـ
ــل از پرواز تیم به آنها تمرین می دهد تا برای قهرمانی  قبـ
آسیا به آمادگی کامل برسند. تیم ملی هندبال کشورمان 
در این مسابقات در گروه B با تیم های کره جنوبی، چین 
و نیوزیلند همگروه است. بیست ویکمین دوره مسابقات 
هندبال قهرمانی آسیا انتخابی مسابقات قهرمانی جهان 
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دی تا 2 بهمن ماه( در منامه بحرین برگزار می شود.

دوچرخه سواری اولین قسط را داد
فدراسیون دوچرخه سواری ایران بعد از قسط بندی بدهی 
ــه اتحادیه جهانی  ــط را بـ ــی اش، اولین قسـ ــزار یورویـ 30 هـ
دوچرخه سواری داد.فدراسیون دوچرخه سواری ایران مبلغ 
 )UCI( ــواری ــورو به اتحادیه جهانی دوچرخه سـ ۳۸ هزار یـ
بدهکار است. بخشی از این بدهی بابت مثبت شدن تست 
دوپینگ ورزشکاران در سال های قبل است، بخشی هم به 
جا مانده از برگزاری تورهای میاد دونور، کرمان و مازندران 
ــت. البته ایران در فدراسیون  در چندین سال گذشته اسـ
ــابقات قهرمانی آسیا تریال بود که باید با  قبلی میزبان مسـ
ــیون ۸ هزار یورو  انصراف از میزبانی جریمه بدهد.فدراسـ
ــکاتلند پرداخت کرد و ۳۰  در مسابقات قهرمانی جهان اسـ
هزار یورو دیگر را باید در سه قسط بدهد که اولین قسط 10 
هزار یورویی را پرداخت کرد.  فدراسیون در حالی مجبور به 
پرداخت این بدهی است که با مربی بلژیکی به توافق رسیده 
تا به رکابزنان اردونشین برای المپیک پاریس برنامه بدهد. 
البته تیم های زنان و مردان هم در قهرمانی آسیای پیست، 

جاده و کوهستان آماده می شوند.
 

22 دی ماه؛ آسیایی ها نهایی می شوند
ــور در رقابت های  ــرای حضـ ــای دوومیدانی بـ ــداد تیم هـ تعـ
ــاه نهایی  ــران 22 دی مـ ــیای تهـ ــالن قهرمانی آسـ داخل سـ
ــیون  ــت فدراسـ ــود. با اینکه مهدی مبینی، سرپرسـ می شـ
ــت فعاً 27 تیم آسیایی برای حضور  دوومیدانی معتقد اسـ
ــن رقابت ها اعام آمادگی کرده اند، رقابت های داخل  در ایـ
ــالن تهران نیز امتیاز خوبی برای رنکینگ المپیک دارد  سـ
ــورها نمی خواهند ستاره هایشان این  و به همین دلیل کشـ
فرصت را از دست بدهند تا بلکه امتیازاتشان را برای سهمیه 
المپیک بالا ببرند. البته قرار است تعداد تیم ها 22 دی ماه 
نهایی شود. رقابت های دوومیدانی داخل سالن قهرمانی 
ــیا 28 تا 30 بهمن ماه در مجموعه آفتاب انقاب تهران  آسـ

برگزار می شود.

تشییع پیکر فرنگی کار جوان
ــاله خوزستانی و پدرش با  پیکر امید پایدار، فرنگی کار ۱۹ سـ

حضور جامعه کشتی خوزستان به خاک سپرده شد.
ــییع پیکر امید پایدار، ملی پوش کشتی فرنگی  مراسم تشـ
ــان ۲۰۲۱ و  ــای قهرمانی جهـ ــران در رقابت هـ ــان ایـ نوجوانـ
ــر اثر گازگرفتگی  ــتان و پدرش که بـ قهرمان جوانان خوزسـ
ــتی  ــا حضور جامعه کشـ ــت دادند، بـ ــود را از دسـ ــان خـ جـ
ــئولان این استان در شهر  خوزستان و در میان غیبت مسـ
ــک برگزار شد. در این مراسم  چم گلک در اطراف اندیمشـ
ــور مردم، امین میرزازاده دارنده مدال  عاوه بر حضور پرشـ
طای سنگین وزن جهان، سعید عبدولی دارنده مدال های 
طای جهان و برنز المپیک، فرزاد ایمانعلی زاده مربی تیم 
ــتی فرنگی، رمضان جمالپور رئیس هیأت کشتی  ملی کشـ
خوزستان، آرین زمانپور نماینده هیأت کشتی خوزستان، 
ــای هیأت های  ــی رؤسـ ــی و غامرضا قیطاسـ ــید کفایـ فرشـ
ــک و تعدادی دیگر از پیشکسوتان  ــتی اهواز و اندیمشـ کشـ
ــتی حضور داشتند. علیرضا دبیر، رئیس  و ورزشکاران کشـ
ــوم امید پایدار  ــتی نیز برای خانواده مرحـ ــیون کشـ فدراسـ
ــتاد. امید پایدار، کشتی گیر ۱۹ ساله و با  پیام تسلیت فرسـ
آتیه سنگین وزن ایران و پدرش چند روز پیش در حالی که 
پس از یک روز کارگری در اطراف اندیمشک در چادر محل 
کار خود در حال استراحت بودند بر اثر گازگرفتگی  جان به 

جان آفرین تسلیم کردند.

جودوکارها با ترکیب کامل در آسیا
ــورمان برای  ــودو کشـ ــی جـ ــرمربی تیم ملـ ــام سـ ــا اعـ بـ
حضوری موفق در دو رویداد سخت و مهم که قرار است 
ــود اردوهای تیم ملی با  ــت ماه آینده برگزار شـ اردیبهشـ
ــت  ــاس قرار اسـ ــتارت می خورد. برهمین اسـ قدرت اسـ
ملی پوشان جودو ایران با ترکیب کامل عازم رقابت های 
ــوند. رقابت های جودو قهرمانی کشور  قهرمانی آسیا شـ
ــهید محسن چکاه بوشهر  ــالن شـ به مدت دو روز در سـ
برگزار شد. حضور برخی چهره های نام آشنایی که چند 
سالی به دلایل مختلف از جمله آسیب دیدگی از تاتامی 
ــابقات دور بودند در کنار جوانان با آتیه باعث شد،  مسـ
رقابت های سطح بالا و جذابی را عاقه مندان به جودو 
شاهد باشند. موضوعی که رضایت سرمربی تیم ملی را 

نیز در پی داشت.
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مرادی: هنوز هیچ گزینه ای 
قطعی نشده است

وحید مرادی، سرپرست فدراسیون والیبال 
بـــا رد برخی ادعاها مبنی بر اضافه شـــدن دو 
اســـم به چهار گزینـــه ســـرمربیگری کمیته 
فنـــی گفت که تـــا 10 دی ماه درباره ســـرمربی 
جدید تیم ملی به جمع بندی می رســـند:»به 
صحبت هایی کـــه در فضای مجازی یا بعضی 
از رسانه ها می شـــود کاری ندارم. فدراسیون 
والیبـــال اخبـــار رســـمی را می دهـــد و بقیه، 
گمانه زنی دوســـتان در رســـانه های مختلف 
اســـت. همان مواردی که قبـــاً عرض کردم 
سر جای خودش اســـت. چند گزینه مطرح 
اســـت و هیچ گزینه ای قطعی نشـــده است. 
فکـــر می کنم تـــا قبل از 10 دی مـــاه در کمیته 

فنی بـــه یک جمع بندی برســـیم.«

پیرجهان: فدراسیون پول 
ندهد، وام می گیرم

متـــر   400 پیرجهـــان، دونـــده  مهـــدی 
بامانع که ایـــن روزها در تبریـــز با برنامه 
مربـــی صربســـتانی اش تمریـــن می کند 
و می خواهـــد فروردین مـــاه ســـال آینده 
بـــرای تمریـــن جـــدی تـــا المپیـــک بـــه 
بـــرود، می گوید:»شـــرایط  صربســـتان 
تمرینی خوبـــی دارم و از ۱۲ فروردین ماه 
ســـال آینده به صربســـتان می روم تا سه 
مـــاه مانده بـــه المپیـــک با مربـــی ام کار 
کنـــم. البته هنوز با فدراســـیون صحبت 
نکـــرده ام و نمی دانم چه نظری دارد. اگر 
فدراســـیون هم هزینـــه را ندهد، خودم 
بایـــد ایـــن پـــول را بـــا گرفتـــن وام تهیه 

 کنـــم و بروم.«

مسجدی: برایم فرقی نمی کند 
پاداش مدال دوم را بگیرم

رشـــید مســـجدی، پرتابگر وزنه پاراآســـیایی 
به رغـــم مـــدال طا و برنـــزی کـــه در هانگژو 
گرفـــت، اما از کمیته ملـــی پارالمپیک، فقط 
پاداش مدال طایش را گرفته اســـت. او در 
ایـــن زمینـــه می گوید:»من درهانگـــژو مدال 
طای پرتـــاب وزنـــه و برنز پرتاب دیســـک را 
گرفتم کـــه فقط پاداش مـــدال طایم واریز 
شـــد و گفتند پـــاداش برنز به شـــرط تأمین 
اعتبـــار واریـــز می شـــود. هـــر چند پـــاداش 
بـــرای نتیجه بهتـــر بی تأثیر نیســـت، چراکه 
ورزشـــکاران در تمرین فشـــار زیـــادی تحمل 
می کننـــد، امـــا هـــدف مـــن اهتـــزاز پرچـــم 
اســـت و فرقـــی نمی کند پاداش مـــدال دوم 

را بگیرم.«

واکنش مدیر  تیم والیبال شهداب یزد به ادعای تیم هورسان رامسر درباره علی عثمان

خوشخبر:مامذاکرهنکردهایم

امیـــر خوش خبـــر، مدیر تیم والیبال شـــهداب 
یزد، مذاکره مســـتقیم با علی عثمـــان بازیکن 
پاکســـتانی هورســـان را رد می کنـــد. او معتقـــد 
اســـت، ایجنت علـــی عثمان پیشـــنهاد حضور 
او را به شـــهداب یزد داده اســـت، چرا که ظاهراً 
نمی خواهـــد در نیم فصل دوم برای هورســـان 
بازی کنـــد. خوش خبر حتی پیشـــنهاد 30 هزار 
دلاری کـــه این روزها ســـر زبان ها افتـــاده را هم 

درســـت نمی داند.

تیم شما واقعاً با علی عثمان بازیکن پاکستانی 
هورسان برای نیم فصل دوم مذاکره کرده؟

مـــا مذاکـــره نکردیـــم. ایجنـــت او به تیـــم ما و 
3-4 تیـــم دیگر پیشـــنهاد داده تا نیم فصل دوم 
تیمـــش را عوض کنـــد. ظاهراً او طبـــق یکی از 
بندهای قـــراردادش می توانـــد تیمش را عوض 
کنـــد، حتـــی بـــدون رضایتنامه. بابـــت همین 
می خواهـــد جدا شـــود. حالا چه تیم ما باشـــد 
یا تیم دیگری، او نیم فصل از هورســـان می رود.

درست است که شهداب یزد، وعده قرارداد 30 
هزاردلاری داده؟

مـــا هنـــوز مذاکـــره جـــدی و مســـتقیم بـــا او 
نداشـــته ایم کـــه بخواهیـــم مبلـــغ قـــرارداد 
بدهیـــم. ایـــن درســـت نیســـت. ایجنـــت او 
برایـــش دنبـــال تیـــم می گـــردد. به هـــر حال 
نیم فصل اول لیـــگ با بازی هـــای دیروز تمام 
شـــد. علـــی عثمـــان هـــم بازیکنی اســـت که 
هورســـان روی کاکل او می چرخـــد، او دنبـــال 

تیـــم جدید می گـــردد.

با این شرایط یعنی هورسان راضی می شود او را 
از دست بدهد؟

شـــاید هم او را راضی کننـــد و امتیازاتی به این 
بازیکن بدهند تا ماندگار شـــود.

شهداب یزد در فصل نقل و انتقالات دنبال 
بازیکن می گردد؟

مـــا دو، ســـه بازیکـــن کـــه روی آنهـــا حســـاب 
داده ایـــم، شـــایان  از دســـت  را  می کردیـــم 
شاهســـوند که بازیکـــن مؤثری بـــود و حتی 30 
درصد قـــراردادش را هم گرفته بود اما به خاطر 
سربازی اش مجبور شـــد به پاس گرگان برود. 
مبین نصـــری هم به خاطـــر اختافی که پیش 
آمد و کار به کمیته انضباطی کشـــیده شـــد که 
در نهایـــت رأی به جدایی او دادنـــد و او هم به 
پیـــکان رفـــت. با این حســـاب ما جالـــی خالی 
یـــک دریافت کننـــده را داریـــم و می خواهیـــم 
جای خالی را پر کنیـــم. باید با یکی، دو بازیکن 
ایرانـــی کـــه می خواهنـــد از تیم هایشـــان جدا 

شـــوند، مذاکره  کنیم.

شایعه برگشت امیر غفور به تیم شهداب یزد 
درست است؟

نه. اصاً چنین چیزی درست نیست.

هواداران ارومیه هفته پیش در سالن غدیر به 
میثم صالحی فحاشی کردند؟

بـــه نظـــرم تماشـــاگران ارومیـــه نســـبت بـــه 
هـــواداران شـــهرهای اصفهان، گنبد و مشـــهد 
خیلی رفتار بهتری داشـــتند، شـــاید یکســـری 
شـــعار علیـــه او دادنـــد امـــا بی ادبـــی نکردند. 
معمولاً تماشـــاگران برای اینکه یـــک بازیکن را 
به هم بریزند، فشـــار زیادی با شعارهایشان به 
او می آورنـــد. در بـــازی ما با ارومیـــه هم همین 
اتفـــاق افتـــاد؛ ارومیه ای هـــا علیه میثم شـــعار 
می دادند اما فحاشـــی نکردند و مثل شهرهای 
دیگـــر او را اذیت نکردند. نـــه او که حتی مربی 

تیـــم را هم اذیت نکردند. دو، ســـه باری اســـم 
میثـــم را آوردند.

واقعا؟
بلـــه. در تیـــم مـــا نـــه تنهـــا میثـــم کـــه حتـــی 
حضرت پور، رضایـــی و مربی بدنســـاز تیم هم 
ارومیه ای هســـتند. اما تماشاگران ارومیه رفتار 

ناپســـندی نداشتند.

حالا چرا میثم؟
شـــاید انتظـــار داشـــتند میثـــم در تیـــم شـــهر 
خـــودش شـــهرداری ارومیـــه بـــازی کنـــد، اما 
ایـــن فصل شـــهداب را انتخـــاب کـــرد. معمولاً 
تماشـــاگران بـــرای کمک بـــه تیم خود ســـعی 
می کنند یـــک بازیکن را از بازی خـــارج کنند و 
روی او زوم می کنند. هفتـــه پیش هم زوم آنها 

روی میثـــم بـــود و موفق هم شـــدند.

چرا تیم شما که مدعی قهرمانی است، اما 
در نیم فصل اول لیگ آن طور که باید، نتیجه 

نگرفته؟
تیم ما نســـبت بـــه بازیکنانی کـــه دارد، نتیجه 
خوبـــی بـــه دســـت نیـــاورد. زمانـــی یـــک تیم 
بازیکنانـــی دارد کـــه شـــاید بگوینـــد ظرفیتش 

ایـــن نتیجـــه در  امـــا  همیـــن اســـت. 
نیم فصـــل اول لیگ، همـــه ظرفیت 
تیم مـــا نیســـت، تیـــم ما شـــاید با 
30-40 درصـــد ظرفیتـــش کار کـــرده 

اســـت. شـــک نکنیـــد اگـــر بـــا ظرفیت 
کامـــل کار می کـــرد، حداقـــل تیـــم دوم 

جدول رده بنـــدی بود. تیم ما نباید مقابل 
مس رفســـنجان، شـــهرداری ارومیه و نیان 

الکترونیـــک مشـــهد باخت مـــی داد. حالا هم 
بـــا پایـــان نیم فصـــل اول کادرفنـــی، بازیکنان 
و مســـئولان باشـــگاه دســـت بـــه دســـت هـــم 
می دهنـــد تـــا ضعف هـــا را برطرف کننـــد و تیم 

در نیم فصـــل دوم نتیجـــه بهتـــری بگیـــرد.

توپ و تور

مهری رنجبر
خبرنگار

می خواهیم جای خالی تیم را پر کنیم

اتفاقات هانگژو هنوز هم باورنکردنی است

زارعی: بابت 2 مدال طلا خوشحالم

هـــر چقدر آب های هانگـــژو برایـــش خوش یمن نبود، 
آب هـــای پاتایـــا 2 طا بـــه او هدیـــه کرد. کیمیـــا زارعی 
همان قایقران جوانی اســـت که در بازی های آســـیایی 
روزگار آن روی بـــدش را بـــه او و نازنیـــن مایی نشـــان 
داد تـــا با وجـــود اینکـــه همه روی مـــدال قایـــق 2 نفره 
ســـبک وزن حســـاب باز کـــرده بودند، چهارم شـــده و 

رؤیای شـــان رنـــگ ببازد.
او امـــا بعـــد از بازی هـــای آســـیایی بـــا نگـــه داشـــتن 
خاطـــرات تلخ هانگـــژو در گوشـــه ای از قلبـــش، از نو 
پارو زد تا این بار شـــانس اش را در مســـابقات روئینگ 
قهرمانی زیر 23 سال آســـیا امتحان کند. این بار همه 
چیز برایـــش فرق کرد و صید 2 طا باعث شـــد ناکامی 
هانگژو کمی از یادش بـــرود، هرچند به گفته خودش 
بازی هـــای آســـیایی بـــه یکـــی از حســـرت های بـــزرگ 
زندگی اش تبدیل شـــده اما حالا خوشـــحال اســـت که 

توانســـته با این 2 مـــدال خـــودش را ثابت کند.
در حالـــی کـــه بعـــد از اتفاقـــات بازی هـــای آســـیایی 
هانگـــژو و اختافـــات پیش آمـــده بیـــن نازنین مایی 
و افشـــین فرزام ســـرمربی تیم ملی، مایـــی یونان را 
بـــرای تمریناتش انتخاب کرده اســـت؛ زارعی هم تیمی 
خود را از دســـت داد تا عماً شانســـی بـــرای رقابت در 
قایـــق 2 نفـــره ســـبک وزن انتخابی المپیک نداشـــته 
باشـــد، اتفاقی کـــه باعث می شـــود او بـــرای حضور در 
مســـابقات انتخابی المپیک این بار شـــانس اش را در 

قایـــق تک نفره امتحـــان کند.
 او بعـــد از کســـب 2 طا در مســـابقات قهرمانی آســـیا 

گفـــت: »مدال نگرفتنم در هانگـــژو اتفاقی باورنکردنی 
بـــود کـــه بـــه یکـــی از حســـرت های بـــزرگ زندگـــی ام 
تبدیل شـــد؛ تـــا جایی که هنـــوز که هنوز اســـت به آن 

فکـــر می کنم.
بعـــد از بازی های آســـیایی بافاصله تمریناتـــم را برای 
مســـابقات قهرمانی آسیا شـــروع کردم و تمام توانم را 
در اردوها گذاشـــتم. خدا را شـــکر اردوها هم در این 2 
ماه جـــو خوبی داشـــت و همین آرامـــش روانی باعث 
شـــد تا رکوردهایم ارتقا پیدا کند. در تایلند باید خودم 
را ثابـــت می کردم و خوشـــحالم که این اتفـــاق افتاد.«

زارعـــی در واکنش به انتقادات مبنـــی بر اینکه مدال 
بازی هـــای آســـیایی بـــه خاطـــر اشـــتباه او و مایـــی 
از دســـت رفتـــه اســـت، گفـــت: »بـــه ایـــن خاطر که 
قرار اســـت ســـهمیه المپیـــک در آن توزیع شـــود به 
شـــدت فشرده اســـت و شـــرایطش با بقیه مواد فرق 

می کنـــد، این موضوع باعث شـــده بـــود تیم ها تمام 
تمرکزشـــان را در ایـــن ماده گذاشـــته و بـــا تمام قوا 
شـــرکت کنند. همچنین باید ایـــن موضوع را در نظر 
گرفـــت که من و نازنیـــن مایی برای اولیـــن بار کنار 
یکدیگـــر در یک مســـابقه رســـمی پـــارو می زدیم، در 
حالی کـــه رقبای مان سال هاســـت در کنـــار یکدیگر 
مســـابقه می دهنـــد و طبیعتـــاً هماهنگی بیشـــتری 

نســـبت به ما داشتند.
مـــا اولیـــن تجربه مان بـــود اما بـــه نظرم خـــوب عمل 
کردیـــم. قایـــق مـــا با اختـــاف 26 صـــدم ثانیـــه یعنی 
همزمان با یک پلک زدن چهارم شـــد و این خود نشان 

دهنـــده عملکرد ما اســـت.
متأســـفانه مـــا حتی نتوانســـتیم بـــا قایقی کـــه کمیته 
ملـــی المپیک برای روز مســـابقه برای مـــان تهیه کرده 
بود رقابـــت کنیم و با قایـــق تمرینی مســـابقه دادیم.«

تیم ملی کشـــتی فرنگی در مســـابقات جهانی بلگراد 4 سهمیه از 
شـــش ســـهمیه ممکن برای حضور در بازی های المپیک را کســـب 

کرد اما حالا برای دو سهمیه باقی مانده با مشکات زیادی روبه رو است.
ضعف جســـمانی و مشـــکات فنی و تکنیکی کشـــتی گیران فرنگی کار در جهانـــی بلگراد باعث 
شـــد حســـن رنگرز با هماهنگی علیرضا دبیـــر خیلی زود اردوی ایـــن تیم را شـــروع و تعدادی از 
کشـــتی گیران را بـــرای برگـــزاری دو مرحله اردوی آماده ســـازی راهـــی مازندران کنـــد. حالا بعد 
از برگـــزاری ایـــن دو اردو حســـن رنگرز بـــه انتقـــاد از وضعیت کشـــتی ایران در ســـال های اخیر 
پرداخـــت و از توجـــه بیش از انـــدازه به پاداش و ســـکه گایه کـــرد. اردوی مرحلـــه دوم این تیم 
چند روزی اســـت کـــه به پایان رســـیده و حالا حســـن رنگرز از امیدواری برای کســـب ســـهمیه 
المپیـــک می گوید: »نفرات برتر قهرمانی کشـــور بـــه رقابت های تورنمنت بین المللی کرواســـی 
به عنـــوان اولیـــن تورنمنت رنکینگ اعزام می شـــوند و بعـــد از آن نفراتـــی که از آنهـــا ارزیابی به 
عمـــل آمده به همـــراه نفراتی که نتایـــج درخشـــانی در رقابت های قهرمانی جهـــان یا بازی های 
آســـیایی کســـب کرده اند به تورنمنـــت ترکیه اعزام می شـــوند و در نهایت رقابت هـــای قهرمانی 
آســـیا را در پیش داریم.«سرمربی تیم ملی کشـــتی فرنگی در حاشیه دوره تکمیلی تربیت مربی 
فرهنگ و اخاق ورزش کشـــور با اشـــاره به اخاق مداری کشـــتی گیران ادامه می دهد: »ورزشی 
مانند کشـــتی که ورزش ملی و مذهبی کشـــور اســـت، ریشـــه های غنـــی فرهنگـــی دارد و مردم 
در کوچـــه و بـــازار آنچـــه از یک قهرمان ملی کشـــتی انتظار دارنـــد، متفاوت اســـت و به نظر من 
تقیـــد به ارزش های اخاقی و انســـانی برای قهرمانان ملی که مرجع جوانان ورزشـــکار هســـتند 
بســـیار مهم تر از کســـب مدال اســـت اما متأسفانه در ســـال های گذشـــته تأکید بر سکه، سکو 
و ســـفر بیشتر و باعث شـــده ورزشـــکاران از معنویت و اخاق دور شـــوند، بنابراین برگزاری این 
دوره ها مؤثر و مفید اســـت.« حســـن رنگرز ســـرمربی تیم ملی کشـــتی فرنگی با اشـــاره به باقی 
ماندن دو ســـهمیه تیم ملی کشـــتی از اولویت داشـــتن کســـب مدال در المپیک می گوید: »در 
ادوار گذشـــته هم همیشـــه برای اعزام تیم کامل مســـأله داشـــتیم و به ندرت تیـــم کامل اعزام 
شـــده اســـت. هدفگذاری ما در وهله اول کسب ســـهمیه کامل نیســـت و آنچه روی آن متمرکز 
هستیم کســـب نتیجه بهتر در المپیک اســـت. ماحصل گام های اول و دوم چرخه انتخابی تیم 
ملـــی نفراتی خواهند بود کـــه به عنوان ملی پوش در رقابت های قهرمانی آســـیا بـــه طور ویژه در 

رقابت های کســـب ســـهمیه المپیک در آســـیا در اوزان ۷۷ و ۸۷ اعزام می شـــوند.«

گزینشی المپیک و دغدغه های متفاوت فرنگی کاران

 حسن رنگرز: 
سکه و سفر، ورزشکاران را از 

اخلاق و معنویت دور کرده است
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